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Zagreb, 19. rujna 2022.  

 17:30  ZOOM 

ZAPISNIK SJEDNICE VIJEĆA RODITELJA 
DNEVNI RED  

1. Upoznavanje s novim članicama i članovima Vijeća roditelja 

2. Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice, održane 1. lipnja 2022. 

3. Izvješće o provedenom Godišnjem planu i programu rada Gimnazije 

Tituša Brezovačkog 2021./22. 

4. Godišnji lan i program rada Gimnazija Tituša Brezovačkog za šk. god. 

2022./23.  

5. Kurikul Gimnazije Tituša Brezovačkog 

6. Razno 

Prisutni Odsutni: 

1.a – Mandina Verović 

1.b – Nikola Baš 

1.c – Tihana Zidanić Šakota 

1.d – Ivana Meštrović 

2.a – Issa Mileusnić 

2.c – Sunčana Divošević 

2.d – Željka Ladešić 

2.e – Marijana Lepušić 

3.a – Blanka Čičak 

3.b – Iva Penezić 

3.c – Ana Pašiček 

3.d – Martina Primorac Krmpotić 

4.a – Valentina Vidranski 

4.b – Danko Herman 

4.d – Dijana Preglej (zamjena) 

Ravnatelj Damir Jelenski 

2.b – Sanela Ljubenko Mihelj 

4.c – Marija Zdilar 
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Gimnazija Tituša Brezovačkog 

ZAPISNIK  

1. Upoznavanje s novim članicama i članovima Vijeća roditelja 

Predstavnici prvih razreda u nekoliko su se rečenica upoznali s ostalim članicama i 

članovima, kao i novoizabrana predstavnica 3.c. 

2. Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice, održane 1. lipnja 2022. 

Jednoglasno, s petnaest (15) glasova verificiran je zapisnik s prethodne sjednice . 

3. Izvješće o provedenom Godišnjem planu i programu rada Gimnazije 

Tituša Brezovačkog 2021./22. 

Ravnatelj Jelenski je članovima VR-a iznio izvješće o provedenom GPP-u GTB-a za 
prošlu školsku godinu. Plan je proveden u cijelosti. Izvješće je jednoglasno prihvaćeno. 

4.  Godišnji plan i program rada Gimnazija Tituša Brezovačkog za šk. god. 

2022./23.  

5. Kurikul Gimnazije Tituša Brezovačkog 

Ravnatelj Jelenski dostavio je članicama i članovima VR-a u GPPR GTB-a za tekuću 

godinu, kao i Kurikul GTB-a te Kurikul građanskog odgoja i obrazovanja nekoliko dana 
ranije. O Godišnjem planu i programu rada GTB-a za 2022./23 i Kurikulu GTB-a za 
2022./23. Vijeće roditelja glasalo je tijekom sjednice putem Google forms obrasca te 

su oba plana jednoglasno prihvaćena. 

Novosti su terenska nastava u sklopu nastavnog tjedna (ne vikendom) i fakultativni 

nastavni predmet Škola i zajednica. 

6. Razno 

• GTB od sada ima stalno zaposlenu pedagogicu 

• Planira se održavanje Dana otvorenih vrata GTB-a 

• Osigurana je stalna zamjena za nastavu hrvatskog jezika  

• Ukratko predstavljene novosti o stanju obnove zgrade u Habdelićevoj 

Ugovor između Kamgrad doo i Grada Zagreba je potpisan i čeka na odobrenje u 
Ministarstvu financija jer se traži financiranje iz EU sredstava. Osim toga, Gradu je 

za GTB prije početka radova potrebna i suglasnost Ministarstva graditeljstva jer se 



radi o cjelovitoj obnovi. 

Također, čeka se istek žalbenoga roka na odluku o odabiru stručnog nadzora 
građevinskih radova te potom i potpisivanje ugovora s odabranom tvrtkom. U 

slučaju eventualne žalbe na odabir stručnog nadzora oduljio bi se proces odabira. 
Tek nakon tih radnji može se očekivati početak radova.  

U narednom razdoblju planira se i sastanak predstavnika škole i Gradonačelnika. 

• Vijeće roditelja raspravljalo je s Ravnateljem o novoj odredbi o ukidanju 
odgovaranja po dogovoru svim učenicima, odnosno o novim pravilima za stjecanje 

statusa učenika-sportaša/glazbenika/plesača. 

Iznesene su kritike novog pravilnika u kontekstu njegove razumljivosti oko 
potrebnih suglasnosti i potvrda za zadržavanje statusa (kako bi se moglo koristiti 

pravo odgovaranja prema dogovoru), kao i nejasnog vremenskog roka u kojem valja 
prikupiti potrebne potvrde. 

Iznesen je zahtjev da se odgovaranje prema dogovoru dozvoli maturantima, koji su 
za to Nastavnom vijeću predali peticiju. Vijeće roditelja GTB-a podržava taj zahtjev. 

• Održana je rasprava o provedbi dopunske nastave iz fizike i kemije. Kako je ona 

predviđena samo za prve razrede, iznesene su kritike o zakinutosti viših razreda 
(najviše drugih i trećih) zbog činjenice da ne mogu sudjelovati u dopunskoj nastavi. 

Ravnatelj je objasnio kako satnica profesora ne dopušta više sati dopunske nastave 
iz fizike i kemije, ali i da, prema dosadašnjoj praksi, ona nije potrebna višim 

razredima, već je predviđena jedino prvim razredima koji dolaze iz osnovnih škola 
s različitim obimom znanja iz tih predmeta. 

Ravnatelj Jelenski također je objasnio kako dopunska nastava iz matematike nije 

moguća zbog normi MZO-a. 

Vijeće roditelja predložilo je da se podijeli satnica dodatne nastave iz fizike i kemije, 

kako bi se učenicima viših razreda ipak omogućila dopunska nastava. 

• Izleti: na izlet u 10. mjesecu ide cijela škola na istu lokaciju osim dva razreda 

(iako su roditelji na roditeljskim sastancima dobili drugačiju informaciju i sukladno 

povratnoj informaciji od učenika još nije dogovoreno da se ide u Đakovo), a za 

izlet u 5 mjesecu može svaki razred odlučiti kamo želi ići 

Napomena: Naknadnim glasanjem Vijeća roditelja putem Google forms obrasca 

(provedeno 20.9.’22.) izabrano je Croatia Osiguranje za predloženu policu osiguranja 
učenika od nezgode. 

Zapisničarka: Blanka Čičak 


